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Friskis 

 
 
 

PROTOKOLL 
 

STYREMØTE 14/2023 - 25 
FRISKIS NORGE  

 

Onsdag 4. desember 2024 
Kl. 17.00-18.30 

 
Sted: Digitalt  

 
Til stede: Thor Carlsen, Bjørn Riiber, Jon Duus, Mari Monne, Sølvi Jevnesveen og Christian Grønli 
(protokollfører). 
Fravær: Jon Reichelt og Stina Haflan 
 
 

 
 
Sak 85  GODKJENNING AV FOREGÅENDE PROTOKOLLER   

Se vedlagte protokoller. 
 
Forslag til vedtak 
Styret besluttet 
å godkjenne protokollen fra møte 13/2023 - 25   

 
 
Sak 86  PARA-ANNE INFORMERER     (10 min) Anne O 
 
Styret ble presentert prosjekt Sterkere, og hva oppnåelsen har vært der. Målsettingen ble ikke nådd, 
men det har vært aktivitet i Oslo, Bærum, Fredrikstad og Lillehammer. Prosjektet er nå avsluttet og 
går inn i normal drift. Oslo og Bærum fortsetter sine tilrettelagte treninger, Fredrikstad er på pause, 
mens på Lillehammer er utøvere med på ordinær trening med ledsager.  
 
Prosjekt senior: Styret ble forelagt en plan for hvordan vi bør og kan få satt i gang mer trening på 
dagtid, da statistikkens tale er glassklar. De idrettslagene som har trening på dagtid, beholder sine 
medlemmer lenger. Utfordring no. 1 er å ha nok trenere, og en pool-løsning er trolig veien å gå. 
     

 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til orientering og ga sin fulle støtte til Prosjekt Senior 
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Sak 87 OPPSUMMERING FSD     (5 min)  Christian 
 
Daglig leder gikk igjennom tilbakemeldingene fra deltagere på årets FSD. Generelt meget 
gode tilbakemeldinger på både program og gjennomføring. 
 

 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 

 
 
 
Sak 88 TILBAKEMELDINGER AVTALEFORSLAG  (5 min)  Christian 
 
Det begynner å komme inn enkelte tilbakemeldinger fra det utsendte kontraktsforslaget, disse  
oppsummeres ultimo januar og bearbeides i nytt og endelig avtaleforslagsom utarbeides medio 
februar etter en siste styrebehandling. 
 

 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å godkjenne fremdriftsplan for ny kontrakt mellom Friskis Norge og idrettslagene 

 
 
Sak 89 BRP        (5 min)  Christian 
 
Det har vært avholdt 2 informasjonsmøter og et oppfølgingsmøte med idrettslag som i dag anvender 
Rubic. Ulike oppsigelsesfrister hos Rubic (fra 3-6 måneder). Oppegård ser ut til å være først  
idrettslag som går over til BRP. Antatt oppstart etter påske med implementering mai/juni.  
Oppfølgingsmøte med Kristiansand og Lillehammer medio januar. Trolig oppstart implementering av  
BRP før sommeren. Oppfølging med øvrige idrettslag fortsetter. Mange er ikke klare før i 2026.  

 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 

 
 
Sak 90 MØTER FØR ÅRSMØTET     (5 min)  Christian 
 
 Forslag: 
 Onsdag 29.januar 17-18.30 
 Onsdag 19.februar 17-18 
 Onsdag 19.mars 17-18.30 

 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å godkjenne de oppsatte datoene 

 
 
Sak 91  EVENTUELT 
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- Arbeidet med å endre dokumenter etc. med nytt navn Friksis og Friskis Norge gjøres 
fortløpende når behovet melder seg. 

- Styret må komme med kandidater til valgkomite, styreleder koordinerer dette. 
- Leder av valgkomiteen i Friskis har trukket seg grunnet innstilling til styret i Friskis i 

neste periode. 
- Bjørn Riiber går inn i en administrativ stilling i Friskis Bærum, og trer derfor ut av 

styret med umiddelbar virkning. 
o Styret godkjenner at Bjørn Riiber innvilges permisjon fra styret. 

 


